
 

 

 
 

Studentrådet IE 
        

 
Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: G108 Gamle Elektro og digitalt på teams 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  30.04.24  
 
Til stede: Helle Nilsen Elvebakk (FTV), Ingrid Bogen Arenth (FTV), Magnus Dag 

Oseid (FTV), Odd Arne Fosse (FTV), Birgitte Jordal (IIKG), Sofia Serine Mikkelsen 

(IDIG), Eline Lædre (IIKG), Henrik Anker-Nilssen (IES), Luca Krijger (IEL), Matias 

Sunde Øiesvold (IMF), Peder Brandstorp Sanden (ITK), Jonas Steiro Frøiland (ITK), 

Tuva Brandsdal Horgen (IIK), Olav Magnus Knutsen (LTV), Anders Robstad (IDI), 

Espen Aglen (IEL), Herman Slettum (IIR), Per Kvarberg (IESG), Vilde Fougner (ITV 

IIK), Erik Bjørgo IES), Gina Sten Aarheim (AU), Andrea Dammen (IDI), Emil Johnsen 

(ITK), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR) 

Nyvalgte: Kjartan Festøy (FTV), Jonathan Sandeberg Jacobsen (ITV IIK Gjøvik), 

Marius Eilertsen (ITV IDI Gjøvik), Sabina Ragnvaldsen (ITV ITK), Henrik Anker-

Nilssen (ITV IES), Magnus Aleksander Olsen (ITV IIK), Anette Wiken Lund (ITV IDI), 

Johanne Burns Bergan (ITV IDI), Henrik Kvello Gursli (ITV ITK), Sander Grimstad 

(ITV IIR) 

Frafall: Mathea Josefine Falkman Swensson (ITV IMF), Anam Amer (IDI), Jørgen 

Andreas Hveding (IEL) 

Møteleder: Magnus Dag Oseide 

Referent: Kristin Eggen 
 

Saksliste:  

Møteinnkalling 30.04.24 og møtereferat 09.04.24 godkjent i møte. 
 

SR-sak Besøk fra dekan Ingrid Schjølberg 
Dekan ved Fakultet for informasjonsteknologi og elektroteknikk. Doktorgrad i 
undervannsrobotikk og Professor i marin kybernetikk. Har det overordnede ansvaret. 
Fakultetet IE har 1100 årsverk og 8000 studenter. Dere studenter er våre kunder og 
produkt. 

• Tillitsvalgte har en viktig og tydelig stemme opp mot institutt og fakultet. 
Oppfordrer dere ITV å gi tilbakemelding til de Fakultetstillitsvalgte. 

• Instituttleder skal rapportere til dekanen. 
 



• Gode søkertall. God utvikling i Gjøvik og Ålesund. 

• ITV og FTV, fin erfaring å ha med seg ut i arbeidslivet. Være tilgjengelig, 
representere medstudenter på ditt institutt. 

• Det er Ansettelsesprosesser på gang, hvor det skal sitte studentrepresentanter. 
Det har blitt ansatt instituttleder på IIK. 

• Setter pris på innspill fra FTV 

• ITV skal sitte i ledergruppemøtene til instituttene. 
 
Spørsmål til dekanen: 
Eldig:  
Etablering av studieprogrammet har vært krevende og studentene opplever at de har 
vært prøvekaniner. Hva tenker du om dette?  

• Nå har vi sikret at studieprogrammet er innenfor Ingeniørrammeplanen. Ansvaret 
er delegert til prodekan for utdanning på fakultetet IE, som tar med seg 
erfaringene og læringspunktene for videre arbeid.  

Økonomi: 

• Stor etterspørsel på vårt studietilbud, men NTNU har fått mindre bevilgninger. 
Samtidig skal det bygges nytt campus og vedlikehold av eksisterende bygg.  

• Jobber for flere ekstern finansierte prosjekt– eks kunstig intelligens.  
Studentassistenter på IEL redusert med 30 %, hvordan opprettholde aktiviteten? 

• Instituttene har kartlagt bruken av studentassistenter og ser at ressursene kan bli 
mere effektisert. Fleksible studentassistentkontrakter. Mere struktur med formål å 
gi tilstrekkelig og god veiledning. Viktig ordning både for studenter og ansatte.  

Kvalitetskultur: 
Referansegrupper, formalia av vitenskapelige ansatte som gjør at det ikke blir utvikling 
av emner? 

• Instituttlederne har ansvar for å følge opp de vitenskapelige ansatte og fakultetet 
IE jobber hele tiden for god kvalitetskultur. Oppfordrer dere studenter til å gi 
tilbakemeldinger. 

 
Runde rundt bordet 
Hva har dere gjort siden sist? 
 
IDI Trondheim, Anders - Skaffet ny ITV fra Informatikk. Prøvd å få oversikt over hva 
som skjer med IDI masterplasser til høsten når renovasjon av IT-bygget starter. Hjulpet 
KTV med å fikse noe klasseopplegg. 

Andrea, valgt ny ITV! Mye bra engasjement. Deltatt på dialogmøte med 
programrådet. Hatt møte med linjeforening om hvordan samarbeidet mellom 
linjeforening og tillitsvalgte kan bli bedre. 

IIK Trondheim - Valgt ny ITV. Deltatt på utvidet ledergruppemøte (ULGM). 
Dialogmøte med nestleder for utdanning. Dialogmøte programansvarlig og KTV-er. 

IIK Gjøvik - Valg! IIK Gjøvik hadde hele 3 kandidater! Deltatt på ULGM. Blitt invitert 
til og fikk delta på møte med MISEB Task Group. Studiet skal forbedres slik at 
emnene korresponderer med læringsobjektene, og de ville ha med studentperspektiv 
i denne prosessen. Studentparlamentsmøte, der vi fikk servert tomatsuppe og 
focaccia istedenfor pizza. Avholdt siste tillitsvalgtmøte for semesteret med PTV, KTV 
og KTV vara. Nyvalgt ITV Jonathan deltok også på møtet.  



 
IMF - Kontortid. Muntlig påminnelser til Mattelands befolkning om å stemme. Laget 
plakater, hengt rundt på Matteland for å få folk til å stille til valg. Stilt til valg (begge to

). Vunnet valg (begge to ). Forberede PTV-valg. Svart Magnus på en teams-
melding om TMA4245. Prøvd å finne ut av “situasjonen” til studenttinget. 

IEL - fått inn nye ITVer på bachelor og 2årig. Promotere valg. Programrådsmøtet. 
Dialogmøte med instituttet. Dialogmøte med fakultetet om studieprogrammet. Åpent 
kontor. Liten briefing med de nye ITV-ene. 

IES Master Trondheim - Siste åpent kontor. Ledergruppemøte (LG-møte). 
Oppfølgingssamtale med instituttleder. Promotert valg. Påkoblet prosess med 
fakultetet om det juridiske rundt Ohma Electra. 

IES Bachelor Trondheim - LG-møte. Runde med innspill rundt arealbruk i Elektrolab 
i 2. etasje på Tapirbygget. Dialogmøte. Dialog med Midjo om å innføre interessant 
Cisco-kurs for BIELEKTRO Elsys studenter kommende høstsemester. 

IES Gjøvik - Valg! Avholdt tillitsvalgtmøte. Deltatt på Studentparlamentsmøte (SP-
møte). Dialogmøte mellom studieprogramrådet og fakultetet. LG-møte. Dialogmøte 
med FTV. 

ITK - Fått inn to nye snasne ITV-er som blir med oss fra i høst! Åpent kontor. 
Dialogmøte med instituttet. Semestermøte med klassetillitsvalgte og instituttet. 

LTV – Kontortid. Allmøte. Møte med Studieprogramråd Lektor. Tatt opp utfordringer 
med praksis med institutt for lektorutdanning. 

OR-sak 28/24 Velkommen og introduksjon av nye medlemmer 
Runde rundt bordet med navn, studie og stilling 
 
Helle FTV, Lektor Realfag 3.kl., avtroppende 
Sofia ITV IDI Gjøvik, bachelor data, avtroppende. 
Emil ITV ITK, master kybernetikk og robotikk, avtroppende. 
Sander ITV IIR, bachelor data, ny. 
Herman ITV IIR 2.kl. bachelor data. 
Kristoffer ITV IIR, 3. kl. automatisering og intelligente systemer, avtroppende. 
Jonathan ITV IIK Gjøvik, 1.kl. bachelor digital infrastruktur og cybersikkerhet, ny. 
Birgitte ITV IIK Gjøvik, 1.kl. bachelor digital infrastruktur og cybersikkerhet. 
Per ITV IES, 2.kl. elektro, gjenvalgt. 
Marius, ITV IDI Gjøvik, 1. kl. bachelor programmering, ny. 
Sabina ITV ITK, 2.kl. master kybernetikk og robotikk, ny. 
Jonas ITV ITK, 2.kl. kybernetikk og robotikk. 
Henrik, ITV IEL, 2.kl. Elsys. 
Mathias ITV IMF, 3.kl. master fysikk og matematikk, gjenvalgt. 
Peder ITV ITK, 2 årig kybernetikk og robotikk, avtroppende. 
Erik ITV IES, 2.kl elektro, gjenvalgt. 
Olav LTV, 4.kl. lektor realfag. 
Henrik ITV ITK, 2.kl. elektro, ny. 
Gina STi Internasjonalt ansvarlig. 



Kjartan FTV, 4.kl elsys, ny. 
Helle FTV, lektor realfag 4.kl, avtroppende. 
Magnus FTV, 2-årig Elsys, avtroppende. 
Ingrid, FTV. 2.kl. Beldig. 
Odd Arne FTV, 2-årig master kybernetikk og robotikk, avtroppende. 
Kristin, konsulent for Studentrådet IE. 
Anette, ITV IDI, 2.kl. master datateknologi, ny. 
Andrea, ITV IDI, 3.kl. master datateknologi, avtroppende. 
Johanne, ITV IDI, 2.kl informatikk, ny. 
Eline ITV IIK Gjøvik, 2.kl. digital infrastruktur og cybersikkerhet, avtroppende.  
Vilde ITV IIK, 2.kl. Komtek. 
Magnus ITV IIK 2.kl. Komtek, ny. 
Tuva ITV IIK, 3.kl. KomTek, avtroppende. 
Kine ITV IEL, 1.kl Bieldig, ny. 
Espen ITV IEL, 2-årig energi og miljø, avtroppende. 
Luca ITV IEL, 3.kl Bieldig, avtroppende. 
Anders ITV IDI, 5.kl. master informatikk. 
 
FTV gjort siden sist 

• Samtale med utdanningsledelsen om utdanning og studiekvalitet 

• Ledergruppemøter 

• Ledersamling 

• IE-utdanning 

• Gjennomført valg 

• FTV-dag 

• Møtene ITV-ene 

• Erfaringsoverføring 

• Ansettelsesutvalget 

• Formøte UU og FTV-forum 

• SR-ing 
 
OR-sak 29/24 Erfaringsoverføring 
Ingrid orienterte om saken. Vi forventer at alle avtroppende skriver erfaringsskriv og 
har erfaringsmøte med påtroppende. 

• Frist 5.mai å sende erfaringsskriv på e-post til konsulenten. 
 
SR-sak 30/24 Valgresultater, oppslutning og evaluering 
Odd Arne presenterte saken. 

• Hva har fungert bra og dårlig med årets valg? 

• Er det noe informasjon som ikke har kommet tidsnok? 

• Hvorfor har ikke flere promotert i forelesninger? 

• Er det forståelig hvordan vi kvoterer stillinger? 



  

 
Promotere i forelesninger 

  
 



  
 

  
 

  
 
Evaluering 

• Bra antall kandidater til valget. 

• Dårlig rekruttering i forelesninger. 
o Anbefaler å gå tilbake til stand i neste periode. 

• Litt dårlig oppslutning-7,55%. 

• Unngå å navngi kvoteringene i valgweb. 

• Takk for innsatsen. 
 
Innspill: 

• Kvotering av ITV og FTV stillinger er for å sikre at alle studenter blir representert. 
Eks bachelor, master 2-årig og 5-årig. Elektro- ITV har økt på grunn av de 
endringer som har skjedd på de studieprogrammene. Åpen stilling FTV, betyr at 
alle kan stille. Realfag – kun realfagstudenter kan stille. 



• Kvotering av stillinger – kan misforstås i forhold at en ikke kan stemme på 
enkelte valg.  

• Tekniske utfordringer under valget enda en gang. Det blir endringer neste år. 

• Oppfordrer til å opprette en sak i NTNU hjelp ved tekniske problemer, slik at det 
blir registrert. 

• IMF – rekrutterte kandidater ved å blæste på Matteland. Hengte opp plakater om 
valget. 

• Det viktigste er å ha fokus på å få gode kandidater til stillingene. 
 

OR-Sak 31/24 Studiestart 2024 
Helle orienterte om saken. 

• Immatrikulering mandag 12.august. 
o 08:00-13:00 Orienteringsmøter med studieprogram/ møte 

faddergrupper. 
o Fysisk Immatrikulering-seremoni i alle studiebyer kl. 14:00. 

• Tirsdag 13. august 
o Kl. 14:00 Fadderuke kick-off i Elgeseter park i Trondheim. 

• Oppstart ukene: Jobbe med å være synlig som ITV, Oppfordre ITV-er til å 
delta under orienteringsmøter. 

• Reklamere for studentrådet IE. 

• Fint om FTV-ene kan lage en liten presentasjon til oppstarts ukene. Da blir det 
lettere for de nye ITV-ene og gi riktig informasjon. 

 
SR-Sak 32/24 Ny lederperiode ved NTNU 
Ingrid presenterte saken. I løpet av 2024 og starten av 2025 skal det ansettes nye 
ledere på NTNU. 

o Rektor, dekaner, instituttledere 
o Lederstillinger i åremål, 01.08.2025-31.07.2029 
o Høsten 2024 

▪ Prorektor 
▪ Viserektor 
▪ Dekan 

o Vår 2025 
▪ Instituttledere 

o Innstillingsutvalget 
▪ Rektor 

1. Utvelgelsesmøte 
o Gjennomgang av søkere 
o Kvalifikasjonsprinsippet 

2. 1.gangs intervju 
o Hele innstillingsutvalget er med på alle intervju. 
o Lage et skriv med spørsmål som må følges under utspørring. 

3. Personlighetstest 
o Eksterne konsulenter kartlegger. 

4. 2. gangs intervju 
o Referanseinnhenting 
o Caseoppgave med problemstillinger og arbeidsoppgaver. 
o Dybdeintervju 

5. Konklusjon med innstilling 
o Skrive en innstilling med prioritert rekkefølge og begrunnelser. 



Intervjuene vil foregå i perioden august til september 
 

• Studenter må ha en viktig rolle inn i disse prosessene 
o Vara 
o Honorert 

 
 
 
Hva burde være hovedfokus fra studentenes side inn i ansettelsesprosessene? 
Innspill: 

• Ha forståelse for linjeforeninger og student organisasjoner som er 
studentdrevet. 

• IIK, har vært med i ansettelsesprosessen av ny instituttleder. Har opplevd mye 
vanskelige ord. Sørge for at hele prosessen blir forklart. 

• HR har ansvar for opplæring i større ansettelsesprosesser.  Rolleavklaring, 
gjeldende lovverk, eksportskjema, habilitering osv. 

• ITV IEL – fikk utlevert et ikke oppdatert skjema i en ansettelsesprosess. Viktig 
at det er på plass. 

• Etterstreber å vareta kjønnsbalanse i sammensetningen av 
ansettelsesprosesser. 

• Egen honorering. Hvor mye tid? Avhengig av antall kandidater. Det er satt ned 
en gruppe som skal se på honoreringen. 

• Det skal oppnevnes vara. Oppfordrer til samarbeid med vara under hele 
ansettelsesprosessen. 

• ITV IEL er interessert.  
 

FTV-ene fikk fullmakt til å finne studentrepresentanter av studentrådet IE i møtet. 
Gi beskjed til FTV-ene om du er interessert eller har forslag til kandidater innen 
fredag 03.mai.  
 
 
OR-Sak 33/24 Økonomi 
Magnus orienterte om saken. Viktig å få innblikk i økonomien for de kommende 
periodene. Presentere hvordan økonomien ligger an på fakultetet og instituttene 



  

IE har et totalt merforbruk (RT) på 13,3 MNOK (RD og RSO) 
Ramme drift (RD) 2,2 MNOK merforbruk 

•  Merforbruk på lønn: 10,4 MNOK 
•  Mindreforbruk på drift: 9 MNOK 
•  

Ramme-, strategi- og omstillingsmidler (RSO) 11 MNOK merforbruk 
•  Investeringer 5,5 MNOK 
•  Lønn 2,7 MNOK 
•  Drift 2,5 MNOK 

Innspill: 
• Økt internleie. 

• Høyere lønnsvekst. 

• Studentassistent ordningen blir redusert.  

• IIK studieprogramråd. Det mangler ansatte på enkelte emner. Det er 
behov for at fremtidige vitenskapelige ansatte har breddekunnskap/ 
kompetanse. 

• Vi tillitsvalgte må sikre at prioriteringer ikke går utover 
utdanningskvaliteten. 

 
SR-Sak 34/24 Utdanningskvalitet og fokusområdet på IE 
Magnus presenterte saken. FTV-ene har hatt samtale med utdanningsledelsen om 
utdanningskvalitet. 

• Spilte inn forslag vi mener burde være hovedfokuset til IE 
o Gode aspekter med utdanningen i dag. 
o Hva som burde gjøres bedre. 

• Har studentrådet andre tanker eller ideer til hva IE burde fokusere på i 
utdanningen? 



• Hvordan kan vi studenter jobbe for at undervisere strekker seg etter disse 
målene?  

 
Figuren viser temaene FTV-ene tok opp med utdanningsledelsen (laget av Roger<3) 
Innspill: 

• Opplever at Fakultetet IE har mange gode ideer og tanker, men det er de 
vitenskapelige som ikke nødvendigvis ønsker eller har tid til endringer. 

• Savner kvalitetssikring av emner og utvikling på sikt. 

• Forelesere har ikke verktøyene de nødvendigvis trenger. 

• SR-IE bør komme med innspill.   

• Se på øvingsopplegg og arbeidsmengde.  

• Bruke referansegruppe rapportene aktivt. Ingen direkte konsekvenser hvis 
dette ikke blir praktisert.  

• Forslag at instituttleder bruker referansegrupperapportene som utgangspunkt i 
medarbeidersamtaler for å sikre utvikling av emner. 

• IIK PTV-ene, be de vitenskapelige om å ha et avsnitt om 
referansegrupperapporter i emnerapportene. 

• Danne en kvalitetskultur. 
 
Eventuelt 

• Suppleringsvalg 
o FTV et semester 
o IMF 
o IDI 
o Oppfordrer alle til å stemme 

• E-post-lister, kull 
o Ledergruppemøte positivt. Ta det opp med IE utdanning 

• SR-gensere  
o Oppfordrer ITV-ene til å bruke SR-IE genserne ved promotering. 

• Lisens for visning av film/ serie på campus NPLC. Fått oppkrav.  
o Send en e-post til studentombud Lennart Soligard 

lennart.soligard@ntnu.no. 

 
 Møtekritikk 

• Vemodig at det er siste SR-møte. 

• Positivt med pizza på møte 

• Fint førsteinntrykk av SR-IE. 

• Positivt med dekanen på besøk. 

• Tekniske problemer på Gjøvik. 
 

mailto:lennart.soligard@ntnu.no

